

Title (en)

Abrasive-blasting head for the blasting of large surfaces by particles carried in a jet of air.

Title (de)

Schleuderstrahlkopf zum Abstrahlen grösserer Oberflächen mit in einem Luftstrom geförderten Strahlmittelteilchen.

Title (fr)

Dispositif de sablage pour le sablage de grandes surfaces par projection de particules abrasives entraînées dans un courant d'air.

Publication

**EP 0350965 A2 19900117 (DE)**

Application

**EP 89112996 A 19890714**

Priority

DE 8809115 U 19880715

Abstract (en)

Abrasive-blasting head for the blasting of large surfaces by particles carried in a jet of air, comprising a manually guidable blast chamber (1), which is to be placed on the surface to be blasted and has a blast chamber opening (2) which is surrounded by a rim part (1a) which can be placed on the surface to be blasted, and comprising a transparent chamber wall region (3), a blast nozzle (5) which opens into the blast chamber and is directed towards the blast chamber opening, and an outlet socket (6), arranged on the blast chamber, for discharging conveying air and used blast particles, in the case of which the blast nozzle (5) is arranged at an acute angle to the plane of the blast chamber opening (2) and essentially to the side thereof on the blast chamber (1), the outlet socket (6) is essentially arranged opposite the blast nozzle (5) on the blast chamber, and the transparent chamber wall region is constructed as a viewing window (3) opposite the blast chamber opening (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Schleuderstrahlkopf zum Abstrahlen grösserer Oberflächen mit in einem Luftstrom geförderten Strahlmittelteilchen, mit einer auf die abzustrahlende Oberfläche aufzusetzenden, manuell führbaren Strahlkammer (1) mit einer Strahlkammeröffnung (2), die von einem auf die abzustrahlende Oberfläche aufsetzbaren Randteil (1a) umschlossen ist, und mit einem durchsichtigen Kammerwandbereich (3), einer in die Strahlkammer ausmündenden und zur Strahlkammeröffnung hin gerichteten Strahldüse (5), und einem an der Strahlkammer angeordneten Auslaßstutzen (6) zum Abführen von Förderluft und verbrauchten Strahlmittelteilchen, bei welchem die Strahldüse (5) unter spitzem Winkel zur Ebene der Strahlkammeröffnung (2) und im wesentlichen seitlich von derselben an der Strahlkammer (1) angeordnet ist, der Auslaßstutzen (6) im wesentlichen der Strahldüse (5) gegenüberliegend an der Strahlkammer angeordnet ist, und der durchsichtige Kammerwandbereich als der Strahlkammeröffnung (2) gegenüberliegendes Sichtfenster (3) ausgebildet ist.

IPC 1-7

**B24C 3/06**

IPC 8 full level

**B24C 3/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B24C 3/065** (2013.01); **B24C 9/003** (2013.01)

Cited by

EP0854553A3; AU2007258410B2; EP0673717A1; CN110328621A; EP3578297A1; CN112105483A; EP3415277A1; CN111775066A;  
DE102020124668B3; WO2019233839A1; WO9324276A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**DE 8809115 U1 19880901**; EP 0350965 A2 19900117; EP 0350965 A3 19900404

DOCDB simple family (application)

**DE 8809115 U 19880715**; EP 89112996 A 19890714